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Kent Forsén

Ämne: VB: SV: 8 mm filmer RAÄ och ett förslag

 
 
Från: Lars Gustafsson [mailto:lars.gustafsson@interspiro.com]  
Skickat: den 8 juni 2023 10:36 
Till: Kent Forsén; hans@ornhagen.se 
Kopia: 'Berndt Lennholm'; birgittagforsen@gmail.com; 'Hans Bohlin'; 'Kent Hult'; 'Magnus Waldau'; 'Per-Anders 
Träff'; 'Staffan von Arbin'; 'Stig Morin'; 'Åke Johansson'; 'Bert Westenberg' 
Ämne: RE: SV: 8 mm filmer RAÄ och ett förslag 
 
Hej! 
Har lokaliserat min 8 mm filmprojektor, dock funkade inte lampan igår kväll, så jag ska undersöka detta närmare! 
Återkommer! 
Lasse 
 

From: Kent Forsén <kforsen@telia.com>  
Sent: Thursday, June 8, 2023 10:33 AM 
To: hans@ornhagen.se 
Cc: 'Berndt Lennholm' <berndt.lennholm@gmail.com>; birgittagforsen@gmail.com; 'Hans Bohlin' 
<gosub70@gmail.com>; 'Kent Hult' <kent.hult@gmail.com>; Lars Gustafsson <lars.gustafsson@interspiro.com>; 
'Magnus Waldau' <magnus.waldau@gmail.com>; 'Per-Anders Träff' <panne.traff@gmail.com>; 'Staffan von Arbin' 
<staffan.arbin@gmail.com>; 'Stig Morin' <herrstig@hotmail.com>; 'Åke Johansson' <ake.johansson@electro.se>; 
'Bert Westenberg' <westenbergbert@gmail.com> 
Subject: SV: SV: 8 mm filmer RAÄ och ett förslag 
 
Hej Hans ! 
 

Spännande. Vi avvaktar. 
Ha det / Kent. 
 
Från: hans@ornhagen.se [mailto:hans@ornhagen.se]  
Skickat: den 7 juni 2023 23:11 
Till: Kent Forsén 
Kopia: 'Berndt Lennholm'; birgittagforsen@gmail.com; 'Hans Bohlin'; 'Kent Hult'; 'Lars Gustafsson'; 'Magnus Waldau'; 
'Per-Anders Träff'; 'Staffan von Arbin'; 'Stig Morin'; 'Åke Johansson'; 'Bert Westenberg' 
Ämne: Re: SV: 8 mm filmer RAÄ och ett förslag 
 
På onsdag i nästa vecka vet jag hur min planerade vagn fungerar. Carlssonutrustningen dock avsevärt lättare 
än en pump tror jag. Avvakta mina prover så får vi se. 
Hälsn 
Hans Ö 
 
Den 7 juni 2023 11:03:40 +02:00, skrev Kent Forsén <kforsen@telia.com>: 

Hej Hans ! 
Tack för Ditt snabba svar. 
I min enfald tror jag att det går att konstruera en ”ramp” med 4 hjul som avsevärt 
skulle underlätta 
förflyttningen av vår tunga luftpump i samband med demonstration av tungdykning. 
Har vid ett 
antal tillfällen upplevt att både min egen och andras ryggar tar stryk av att bära den 
tunga pumpen. 
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 Om jag inte har helt fel finns det hjul i hårdgummi som skulle passa för ändamålet. Att 
låta en verkstad 
svetsa ihop en ramp, om det inte finns någon färdig som passar, kan inte vara omöjligt. 
Stenläggningen 
och den korta grusvägen kan inte vara något problem. 
  
Vad används för hjul till Din konstruktion för transport av en tungdykare mellan 
Dyktankhuset och Vrakmuseet ? 
Samma hinder föreligger väl för den med tanke på att den ska transporteras betydligt 
längre sträcka och att 
Även den utrustningen väger ca 80 kg ?   
  
Om någon tar bottenmåttet på pumpen, kan jag åta mig att låta tillverka en ramp med 
hjul. Skulle det visa sig att 
Den inte fungerar, tar jag på mig kostnaden som en donation till SDHF. 
  
Måste under alla förutsättningar skriva till RAÄ omgående och fråga om vi får 
använda resterande pengar (15256 kr) 
till annat än digitalisering av film som de ursprungligen var avsedda för. 
  
Ha en fortsatt solig dag / Kent.    

 tis 6 juni 2023 kl. 10:31 skrev <hans@ornhagen.se>: 

Hej Kent 
Hjul till luftpumpen hjälper nog inte förrän vi får en hårdgjord väg mellan DTH och kajen. 
Stenläggningen och grusvägen kräver lufthjul och det tror jag blir instabilt men tål att 
diskuteras.  
Alternativ användning av pengarna bör vi ansöka om i vilket fall som helst. 
Hälsn 
Hans Ö 

 Den 5 juni 2023 12:02:40 +02:00, skrev Kent Forsén <kforsen@telia.com>: 

Bästa vänner ! 
  
Projektet att digitalisera våra gamla 8 mm filmer har olyckligtvis blivit 
en ”långbänk”. 
Det senaste som hänt är att Björn-Axel har lagt ner tid och energi för att 
få fram en 
projektor för att kunna granska filmerna, vilket visat sig var lättare sagt 
än gjort. 
Även Lasse Gustafsson ska göra en djupdykning i sina gömmor efter en 
projektor. 
Därefter ska någon ha tiden att granska de aktuella filmerna.    
  
Samtidigt skulle RAÄ ha fått den begärda slutredovisningen av oss 
under maj månad. 
Av de pengar vi fått har vi fortfarande kr som inte använts. 
  
Jag har följande förslag. 
  
1. Vi bordlägger 8 mm filmprojektet tills den dag vi har en projektor 
och någon har tid 
    att granska filmerna och då avgöra vad som är värt att digitalisera. 
  
2. Jag tillskriver RAÄ och meddelar ovanstående och frågar samtidigt 
om RAÄ tillåter 
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    att vi använder pengarna till nedanstående, eller om man vill att 
pengarna ska returneras. 
  
Mitt förslag är att vi använder pengarna till tre saker  -  
till att bekosta det redigeringsprogram för film som Hans Örnhagen har 
köpt, till att bekosta 
den konstruktion för transport av en tungdykare mellan Dyktankhuset 
och Vrak som är under 
tillverkning och till utgifter i samband med inköp och/eller tillverkning 
av en ”ramp” (vagn) med 
fyra hjul som den 100 kg tunga luftpumpen kan rullas på när vi 
demonstrerar tungdykning. Med 
sistnämnda behöver man bara lyfta av och på pumpen, inte bära den till 
ackompanjemang av 
diverse ”ryggknak” som vi gör idag. Kan åta mig att ombesörja en 
sådan. 
Tacksam för Era synpunkter snarast. 
  
Ha en fortsatt bra dag / Kent.    

  

 

  

  

 


